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Izvje5taj o radu u2020.godini

Tijekom izvje5tajnLe godine kronolo5kim redom pikazzt iemo aictrrrnosu ko1e sma

odradiii
]!a samom oodetku godine kompletirali smo i pripremali izvjeStaje za projekte koji su

zaw3ili u prethodnorj godini 6. 31.12.2019. zlirati za Karlova6ku Zupaniju tuog;odi3nji

progfirm ,,Instihrcionalna podr5ka" koji je bio u prvoj godini provedbe, zatim projell
Karlovadke iupanije ,,Mentalno zdravlje" te projekt grada Ogulina takoiler " Mrentalno

zdravlje II -.

Tijekom mjeseca velljade pozvani smo u Pudko otvoreno udili5te na prezentaciju projekta

..Centar za mlade u kulturi" s ciljem bolje socijalne ukljudenosti djece i mladih kroz

'reie sudjelovanje u kulturnim i umjetniEkim aktivnostima . U taj projekt biti 6emo

ukljudeni kao partn*

Tijekom mjeseca olujka odrZali smo jednu sjednicu Izwinog i Nadzomog odbora radi
nakon dega je uslijedila pauza te se zbog zawannla svih javnih okupljanja nisu mogle
drZavati niti naie redor-rne radionice. Naia zaposlenica je odradivala tekuce porslove u
Udruzi jer smo irnali zaposlene pomodnike u nastavi prema projekhr Ministarstva
znanosti i obrazovanja . Redovno je trebalo primati i njihove mjesed,ne izvjedtaje ,

safirice radi obraduna i rsplate plaie
Ministantvt.
Pratedi preporuke Kriznog stoZera o pridrZavanju strogih epidemiolo5kih m;1era u
svibnju smo odrZali izbornu Skupitinu Udruge.
U Karlovadkoj Zupaniji je dana 25.A6.2020. godine u Odjelu za Skolswo odrlan sastanak
vezan za osiguravarrje pomodnika u nastavi i stnrdnih komunikacrjskih posredrnika za
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*cenike s pote5koianua u razvoju kojem je nazodila dopredsjednica udruge gda Dubravka
SIat.
Obzirom da je Skolska godina 201912A20 zavr3ila pa je tako i projekt za sponoenute

pomocnike u nastavi zavr5io 30.06.2020.godine. Koordinator- voditelj projekta
Dubravka Slat pripremila je sva potebna izvje3ia zajedno s prilozima i dostavila
Ministarswu na pregled i ocjenu. Nakon nekog vremena dobiii smo pisanu pot'urdu o
uspl e5no zawSenom projektu.
U mjesecu srpnju dc,bili smo poziv za prezertaciju projeka ,,Ludruga" iz Zagreba Erjr

projekt financira Europski socijalni fond s ciljem uspostave mobilnih peer limova
podrSke u zajednici za osobe s psihosocijalnim te5koiama. Zanimljivo je iuti iskustva
ljudi dije su pomodi itekako dobrodolle u onim najtefim kriznim situacijama. LI
Hrvatskoj je ved u lC) gradova uspostavljeno isto toliko ,Beer timova" u kojima surdjelu.ye

vetiki broj dobrovoljno ukljudenih ljudi voljnih pomo6i dovjeku kojem je to zaista
potreba.

Obzirom da je raspisan novi ,,Javni poziv I\IZO za Skolsku godinu z0}O/z0zl.pnistupili
smo prikupljanj,r dokumenacije i ponovno se prijaviii na natjeEaj.

Nakon toga objavljena je Odluka o dodjeli bespornatnih sredstva za pomoinike u nastalri

, za Udrugu,,Radost" odobreno je 8 pomocnika u nastavi za koje je osigurano 361.877,63

kn te je u kratkom roku popisan Ugovor s Ministarstvom znanosti i obrazovanja.
Uslijedilo je prikuplianje podataka od pomoinika, kontakti sa Skolama , Zupanijom i
nakon izvrSenih priprrema pozvane su sve osobe u Udrugu radi popisa ugovora o radu na

odredeno wijerne.
Uslijedila je i proslava dana Crrada , svake godine smo sudionik proslave dana no ove
godine posebna je dast biti prisutan na svedanoj sjednici gdje se izmetlu ostaiog

dodjeljuju i nagrade za odredena zalaganja u iivotr naieg grada. Od pet predlloienih
lauerata za nagradu Grada Ogulina nalazila se i nala udruga. Kao predsjednica lJdruge
primila sam priznanie za promicanje, razvitak i unapredenje za ravnopravno i :rktivno
sudjelovanje osoba s invaliditetom u sveukupnom razvoju zajednice , te raz:vijanje

druiwene svi-iesti o pravima, potrebama i potencijalima osoba s invaliditetom. Podloga
za isto -ie takoder aktivnost na svim lokalnim dogatfanjima i uspjeino provodenje

projekata . Od velikogmaEaja spomenut 6u samo neke, Tolerancija medu razlidit,ostima"

Mentalno zdravlje, Institucionalna podrlk4 a poseban doprinos zajednici i djeci s

pote5koiama u razvcrju daju pomodnici u nastavi.
Dana 16.09.2020.gor1ine odrZano je javno predavanje ienske grupe ",Korak" i Ce'ntra za

podr5ku i razvoj ci.vilnog dru5tva ,,Delfin" koji pokriva podruEje Slavonskog Brode,
Daruvara" Pakraca a dio je dio programa Jt{reZa podr5ke i suradnje zafuwe i srledoke
kazrenih djela" financiran od Ministarstva pravosuda Republike Hrvatske. Cilj je bio
pribliiiti nam te situacije kada i kako pruiiti pomoci irtvama i svjedocima kada se to
dogatta u naSoj neporsrednoj blizini.
U listopadu smo ponovno odrZali sjednice lzvr5nog i Nadzomog odbora u nadi da cemo

nastaviti s provedbom na5ih radionici medutim ubrzo su ponovno uvedene nove
epidemiolo5ke mjere tako da do daljnjeg nije bilo kreativnih radionica. U sastaw
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Druiwa na5a djeca djeluje DGV gdje imamo svog predstavnika, a to je Tin Cidak t€ sam
bo oredstavnica udruge .-Radost" prisuswovala odriavanju skupitine DGV.
Krajem mjeseca studenog oddana je edukacliska radionica putem zoom aplikacije u
organizaciji Unicefr za predstavljanje programa $omunikaclla za svako dijek".
Edukaciju su pratile dopredsjednica Dubravka Slat i tajnica Sofija hdaravic.
Nedugo nakon toga ponovno su se Dubravka Slat i Sofija hfaravii ukliudile na
edukacrjsku radionicu na temu volontiranja pod nazivom ,, Standardi kvalitete
volonterskih programa" takoder putem zoom aplikacije u organizaciji Carpe Diem.
Kako smo se kod Nacionalne zaklade prijavili na progJam Jnstitucionalna porck*ka"
dobili smo odgovor da smo proili prvi krug te nam je zakazano financ{sko vrednovan;e
projekta Sto smo i odradili put€m video linka i uspjelno odgovorili na upite koji su se od
nas traiili. Ubrzo smo dobili i odluku o dodjeli sredstva te je za isto po@rsan ugovor na
83.785,00 kuna.

Na samom kralu godnne prisustvovala Skupltini Saveza udruga osoba s invaliditetom iz
Karlovca koja se takoder odriala putem video linka. Na isti na6in odrZanale r kod nas
j,"dnu sjednica Upravnog odbora kao i Skupitrna Udrug*
Sto se ti6e projekata, zavr5io nam je projekt Gkada Oguhna dana 3l .12.2A2O., pomodmcr
u nastavi IvfZO do kraja Skolske godine , a program Karlovadke Zupanije se nastavlja od
Ol.0l.2O2l. u trecoj godrni provedbe.
Zakljudak:
Iako je iza nas jedna wlo tedka godina mogu istaknuti da smo je dobro podnijeli, uspje3no
odradili sve projekte te sklopili ugovore za nove projekte. U financijskom pogledu
takoder moiemo biti zadovoljni jer smo godinu zakljudili s pozitivnim rezuhatima.
Nastavliamo dalje, uz jo5 veci trud i zalaganje svakog od nas nadamo se uspjehu i u
narednom periodu.
Veliko hvala mo,iim suradnicima, tim iznimno odgovomih i nesebidnih ljudi koji ne

Stede svoje vrijeme poklanjajudi ga ovoj udruzi ne bi li bila 5to stabilnija i u6inkovitija a
ostvarivanju svoj ih ci ljeva
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